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Boxtel, 17 juni 2018

Betreft: Vragen ex artikel 37 RvO, huurtoeslag

Geachte leden van het College,

Graag vragen wij conform artikel 37 RvO, uw aandacht voor het volgende:

In het weekend van 2 juni jl. kwamen er berichten naar buiten dat ons kabinet de 
berekening van de huurtoeslag wil gaan veranderen.

1. Volgens de Woonbond en de Vereniging van Woningcorporaties is er een 
grote kans dat het nieuwe beleid nadelig uitpakt voor veel sociale huurders, 
vooral voor de groep die al minder te besteden heeft.
Zoals bekend, heeft een aanzienlijk deel van de Boxtelse sociale huurders op 
dit moment al moeite om rond te komen; zo zijn er huishoudens die (moeten) 
besparen op sociale participatie en heeft een deel zelfs moeite om in de 
eerste levensbehoeften te voorzien. 

2. Volgens een onderzoek van Atrive (2014) loopt dit probleem de komende 
jaren waarschijnlijk nog op. In Boxtel hebben we besloten om 
betaalbaarheidsproblemen zoveel mogelijk te voorkomen en mensen die hier 
al last van hebben, te ondersteunen en te begeleiden om de problemen 
zoveel mogelijk weg te nemen.

3. In een reactie op de zorg die o.a. de Woonbond en de Vereniging van 
Wooncorporaties hebben uitgesproken geeft de minister aan dat de 
voorgestelde regeling niet aan te willen passen, maar er van uit gaat dat er 
lokaal een oplossing kan worden gevonden. De gevolgen daarvan zullen u 
duidelijk zijn: meer problemen voor mensen met lage inkomens en een groter 
beroep op de overigens goede bestaande regelingen in het sociaal domein 
van de gemeente Boxtel.



Naar aanleiding van het kabinetsvoorstel en gemaakte afspraken binnen de 
gemeente Boxtel stellen wij U de volgende vragen:

1. Bent U bekend met het artikel over het voornemen de berekening van de 
huurtoeslag te veranderen?

2. Bent U, net als de SP, van mening dat de huurtoeslag eerder verhoogd dan 
verlaagd zou moeten worden?

3. Bent U, net als de SP, van mening dat het bestuur van de gemeente Boxtel de
taak heeft om, mede namens haar sociale huurders, een negatief advies uit te
brengen aan de landelijke overheid over het voorstel? Zo ja, gaat U dat ook 
doen? Zo nee, waarom niet?

Wij zien met belangstelling uit naar uw spoedige reactie op ons schrijven.

Met vriendelijke groet,

Namens de SP-fractie,

Rinze van der Veen.


